
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå 

2019.05.23 

Fråga om separata upphandlingar till Tomas Teglund, 

ordförande i support och lokaler 

 
Upphandling av livsmedel och mejeriprodukter sker separat. Det kan alltså innebära dubbla 

transporter, en lastbil med livsmedel och en med mejeriprodukter. Detta trots att samtliga grossister 

själva säljer mejeriprodukter.  

 

 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till Thomas Teglund, ordförande i 

support och lokaler: 

 

Hur motiverar du dubbla transporter med dubbel klimatpåverkan genom separata 

upphandlingar på detta sätt? 

 

 

 

 

 
   

 

 

 

                   Shervin Ahmadzadeh(L) 

Ledamot KF 

Skellefteå kommun 


